



Celebrate the real thing !!
庆祝那真实的!!



Celebrate the Star One – Jesus Christ!
庆祝那星 – 耶稣基督!

Matthew 馬太福音 2:1-2

Now when (*after*) Jesus was born in Bethlehem of Judaea in the days of Herod the king, behold, there came wise men (*magi*) from the east to Jerusalem saying, Where is he that is born King of the Jews? for we have seen his star in the east, and are come to worship him.

当希律王的时候，耶稣生在犹太的伯利恒。有几个博士从东方来到耶路撒冷，说：那生下来作犹太人之王的在那里？我们在东方看见祂的星，特来拜祂。

Numbers 民数记 24:17

I shall see him, but not now: I shall behold him, but not nigh: there shall come a Star out of Jacob, and a Sceptre shall rise out of Israel, ...
我看祂却不在现时。我望祂却不在近日。有星要出于雅各，有杖要兴于以色列， ...

Matthew 馬太福音 2:1-2

..... there came wise men (*magi*) from the east to Jerusalem saying, Where is he that is born King of the Jews? for we have seen his star in the east, and are come to worship him.

.....有几个博士从东方来到耶路撒冷，说：那生下来作犹太人之王的在那里？我们在东方看见祂的星，特来拜祂。

Celebrate the Star One – Jesus Christ!
庆祝那星 – 耶稣基督！

Celebrate the Star One – Jesus Christ!
because He is the promised Savior!
庆祝那星 – 耶稣基督！
因为祂是那位所应许的救主！

JESUS: SAVIOR / 耶稣：救主



JESUS: SAVIOR / 耶稣：救主



John 約翰福音 11:25

Jesus said to her, "I am the resurrection and the life. The one who believes in me will live even if he dies and the one who lives and believes in me will never die. Do you believe this?"

耶稣对她说：复活在我，生命也在我。信我的人虽然死了，也必复活，凡活着信我的人必永远不死。你信这话麽？

Celebrate the Star One – Jesus Christ!
 because He is the promised Savior
 庆祝那星 – 耶稣基督!
 因为祂是那位所应许的救主!
 • Believe the Star One!
 • 相信那星!

Matthew 馬太福音 2:3

When Herod the king had heard these things, he was troubled, and all Jerusalem with him.
 希律王听见了，就心里不安；耶路撒冷合城的人也都不安。

I am KING !!
 我是王!!

I know but I refuse !!
 我知道但我不接受!!

Celebrate the Star One – Jesus Christ!
 because He is the promised Savior
 庆祝那星 – 耶稣基督!
 因为祂是那位所应许的救主!
 • Believe the Star One!
 • 相信那星!

Celebrate the Star One – Jesus Christ!
 because He is the promised Savior
 庆祝那星 – 耶稣基督!
 因为祂是那位所应许的救主!
 • Believe the Star One!
 • 相信那星!
 • Worship the Star One!
 • 敬拜那星!

Matthew 馬太福音 2:11

..... When they saw the star, they rejoiced with exceeding great joy.
And when they were come into the house, they saw the young child
with Mary his mother, and fell down, and worshipped him:.....

他们看见那星，就大大的欢喜；
进了房子，看见小孩子和他母亲马利亚，就俯伏拜
那小孩子， ...。

Matthew 馬太福音 2:7-8

..... When Herod, when he had privily called the wise men, enquired of
them diligently what time the star appeared.

And he sent them to Bethlehem, and said, Go and search diligently for
the young child; and when ye have found him, bring me word again,
that I may come and worship him also.

当下，希律暗暗的召了博士来，细问那星是甚麽时候
出现的，
就差他们往伯利恒去，说：你们去仔细寻访那小孩子，
寻到了，就来报信，我也好去拜祂。

Matthew 馬太福音 2:11

..... : and when they had opened their treasures, they presented unto
him gifts; gold, and frankincense and myrrh.

..... : 揭开宝盒，拿黄金，乳香，没药为礼物献给祂。

Celebrate the Star One – Jesus Christ!
because He is the promised Savior

庆祝那星 – 耶稣基督！

因为祂是那位所应许的救主

• Believe the Star One!

• 相信那星！

• Worship the Star One!

• 敬拜那星！

Celebrate the real thing !!
庆祝那真实的!!

